
Zápis z projednání naplnění cílů Institucionálního plánu Univerzity Tomáše 

Bati ve Zlíně na období 2019 – 2020 s prodloužením plnění do 30. 6. 2021 

konaného dne 14. 9. 2021 

 

Přítomni: Ing. Renata Bartošová, Bc. Mgr. Pavel Býček, Ing. Mgr. Kateřina Důbravová, PhDr. 

Ondřej Fabián, Mgr. Monika Hrabáková, Ing. Andrea Kadlčíková, prof. Ing. Petr Sáha, CSc., 

prof. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D., Mgr. Daniela Sobieská, Mgr. Jana Večerková, Ing. Hana 

Záhorovská 

Omluveni: Ing. Ivana Bartoníková, doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D. 

 

1. V úvodu jednání přivítala Mgr. Sobieská všechny přítomné a představila záměr jednání, 

kterým bylo referovat o plnění jednotlivých cílů Institucionálního plánu UTB ve Zlíně na 

roky 2019 – 2020 (s prodloužením plnění do 30. 6. 2021) a případně reagovat na dotazy 

a doplnit informace k jednotlivým cílům IP. 

 

2. Následně se ujal slova prof. Sedlařík, který zahájil projednání cíle č. 1 – Internacionalizace. 

Bc. Mgr. Býček na dotaz doplnil počet studentů-cizinců ke dni 30. 6. 2021 a konstatoval, že 

mimo tohoto ukazatele byl cíl Internacionalizace naplněn. 

 

3. Při projednání cíle č. 2 – Zdokonalování jazykové vybavenosti zaměstnanců doplnila Ing. 

Bartošová termín konání zkoušky přihlášeného zaměstnance k jazykové zkoušce 

a konstatovala, že cíl byl naplněn. 

 

4. Při projednání cíle č. 3 – Zdokonalování měkkých kompetencí zaměstnanců potvrdila Ing. 

Večerková, že cíl byl naplněn. 

 

5. Při projednání cíle č. 4 – Rozvíjení vnitřní a vnější kvality UTB konstatoval prof. Sedlařík, 

že cíl byl naplněn. 

 

6. Při projednání cíle č. 5 – Podpora Centra transferu technologií a spolupráce s praxí potvrdil 

zastupující prof. Sáha, že cíl byl naplněn. 

 

7. Při projednání cíle č. 6 – Zvýšení konkurenceschopnosti v mezinárodním prostředí doplnil 

prof. Sáha počet projektových přihlášek k 30. 6. 2021 a konstatoval, že cíl byl naplněn. 

 

8. Při projednání cíle č. 7 – Rozvoj informačních a komunikačních technologií podala Mgr. 

Hrabáková doplňující vysvětlení k náročnosti aktivity Elektronická evidence a archivace 

přijatých faktur a potvrdila, že plnění tohoto indikátoru bylo přesunuto do konce roku 2021. 

Závěrem konstatovala, že ostatní indikátory tohoto cíle byly naplněny. 

 

9. Při projednání cíle č. 8 – Program podpory marketingových aktivit představila Ing. 

Kadlčíková náplň náhradního řešení a cíle, na které byly finanční prostředky převedeny. 

 



10. Při projednání cíle č. 9 – Rozvoj studijního prostředí a uplatnitelnosti absolventů potvrdila 

zastupující Ing. Záhorovská, že cíl byl naplněn. 

 

11. Při projednání cíle č. 10 – Podpora informačních zdrojů a Informačního centra Baťa 

konstatoval PhDr. Fabián, že cíl byl naplněn. 

 

12. Při projednání cíle č. 11 – Podpora třetí role univerzity konstatoval prof. Sedlařík, že cíl byl 

naplněn. 

 

13. Při projednání cíle Vnitřní soutěž doplnila Mgr. Sobieská průběh čerpání prostředků a prof. 

Sedlařík konstatoval, že cíl byl naplněn. 

 

14. Na závěr jednání poděkoval prof. Sedlařík všem přítomným za účast na jednání. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:  Ing. Mgr. Kateřina Důbravová 

Verifikoval: prof. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D., v. r. 

 

 


